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Készült: A Smart City ldeig|enes Bizottság2l|7. febľuár 6-án (hétfő) 14,00 óľakoľ
a Józsefu árosi Polgáľmesteri Hivatal

(Bp. VIII., Baľoss u.63-67.) I. emelet 100-as targyalőjában megtartott 1. rendes üléséľől

Levezető elnłik: dr. Ferencz orsolya

Jelenlévő tagok: 
l"Jff'lffi"lt Ákos
Jakabff Tamás

Távolmaľadását bejelentette: Simon György

Jelenlévő meghívottak: Dr. Kovács Gabľiella - aljegłző, Bodnáľ Gabľiella _ Szervezési és
Képviselői lrodą vezetője, Annus Viktoľ _ Rév8 Zľt. vezérigazgatója, ifj. Erdősi Sándoľ -
Rév8 Zrt. projektvezetője, Forgács János - Rév8 Zrt. projektasszisztense, Péterfff Máľton -
Rév9 Zrt. pľojektmenedzsere, Wieszt Eleonóľa - Tisztségviselői Iroda ügłintézője, dr.
Sebestyén Réka - Jogi lroda iig,lintézője' Rab Judit _ Lechneľ Tudáskozpont hćpviseletében,
Vadász Nóra _ Lechner TudáskÓzpont képviseletében, Bonyhády Elek _ BKIK képviseletében

dľ. Feľencz orsolya
Tisztelettel köszönti a megjelenteket. A Smart City ldeiglenes Bizottság2017. évi 1. rendes
ülését megnyitja. Külĺĺn köszĺinti a Lechneľ Tudáskĺlzpont képviselőjét, örvendetes, hogy most
már egy állandósult munkakapcsolatban vannak. Simon György távolmaľadását jelezte.
Megállapítja, hogy 4 fő van jelen, így a Bizottság hatźnozatképes. Napirendre a kiküldĺjttek
szerint tesz javaslatot. Szavazźlsra bocsátja az a|ábbi napiľendet:

Napiľend:

1. Áttekĺntés a Smart City pľogľamok megvalósulása kapcsántőrtént eseményekľől
Előterjesztő: dr. Ferencz orsolya - a Smaľt City ldeiglenes Bizottság elnÔke
(s zób eli előterj e szté s)

dľ. Ferencz oľsolya
Megállapítja, hogy aBizottsźą4 igen,0 nem, 0 tartőzkođássa| aza|ábbi napirendet elfogadta:

4/20l.7. (II.06.) sz. SCIB határozat (4 ieen.0 nem szavazatta|.0 tartózkodás mellett)



A Smart City Ideiglenes Bizottság az alábbi napirendet fogadja el:

Napiľend:

1. Áttekintés a Smaľt City programok megvalósulása kapcsán ttirtént eseményekről
Előterjeszĺćí.. dr. Ferencz orsolya _ a Smart City ldeiglenes Bizottság eĺnoke
(szób eli e lőterj e s zté s)

Napirend 1. pontja: Attekintés a Smart City programok megvalósulása kapcsán tiiľtént
eseményekľől
Előterjesztő: dr. Ferencz orsolya _ a Smart City Ideiglenes Bizottsóg elnoke
(szób eli előterj e s zté s)

dr. Feľencz orsolya
Első kĺjrben az elkészült együttmúködési megállapodás tervezettel kapcsolatban k&đezi a
Bizottság tagjainak véleményét. Felkéri dr. Kovács Gabriella A\jegyzo asszoný, hogy ismertesse
az e gyuttműkö dé s i me gá1 l ap o dás vé g s ő formźlj át.

dr. Kovács Gabriella
Még nincs végső formája. A Lechner Tudásközpont elküldött egy általuk készített tervezetet, ezt
a jogász kollégĺík megnézték, gyakorlatilag vita nincs. Ez egy hatfuozott idejii együttmrĺkĺ'dési
megállapodás lenne, dijazás nélkül. A feladat pedig arra vonatkozna, hogy az onkormźnyzat
Smart City Ideiglenes Bizottságrĺnak ülésein részt vesznek, és véleményezĺk a stratégiai
munkaanyagot, így lehetne összefoglalni.

dľ. Ferencz orsolya
A Lechner Tudáskĺizpont képviselője, Rab Judit egyetért ęzze|? Igen. Erről szfüséges
szavaznhlk,vagy mar gyakorlatilag csak aláírásruvfu? Mi a k<ĺvetkez(5 fźuis?

dr. Kovács Gabriella
Javasolhatják elfogadásra, de végleges szöveges váItozata még nincs. AYátosgazdálkodási és
Pénzugyi Bizottság fogja elfogadni. Javasolná, hogy hallgassák meg Annus Viktor Igazgatő urat,
mert a ľészleteket ő ismeri.

dr. Feľencz Oľsolya
Megadja a szőt Aĺnus Viktornak.

Annus Yiktoľ
A megállapodást egyeztették, úgy gondolja, hogy végleges foľmájában a következő VPB ülésre
készítik elő, amely a jcivő hét hétfiii ülés lenne. A Lechner Tuđásközponttal a kéľdésekęt mar
nagyjábő| egyeztették, gyakorlatilag megvan a végleges formélja. A közben felmeľĹilt egyeztetési
anyagok pont a héten kerĹiltek visszaktildésre, így el tudjfü készíteni jövő hét hétfőre az
előteľjesztést, amiľől az illetékes Bizottságđont.EzaBizottságtźrnogatőjellegű javaslatottehet.

dr. Ferencz Oľsolya
Megadja a szőt Jakabs Tamásnak.



#ľ,ťJäixffi'ól van sző, I-f oldal? Örul, hogy ilyen sokan megielentek ezeĺ az ülésen.

Szeľetné bátorítani a Hivatalt, akĺrmelyik iiiő,,,aĺ;ĺ' a Lechner Tudásktlzpontot, hogy ĺagadják

meg a billentyĹrzetet, tudják - "-^ui-"iři"iĹł, 
,,yogodtao kiildjék eI az aĺyagot akkoľ is,

hogyha egyeztetési;'ď;*or is, hogyhu,,"* veq''s!s, mert nagyon szívesen megĺézĺék. Az

e.ozoülés óta csak egyet'enegy *y"g';;k"p"o, so"kkáI gyoľsauuáń^T:Ľ"^:-*unka, hogyha a

köztes anyagokat is megkapnak. Javaso1j,u,iogy.u\up:o.*yugot gyoľsan nézzékát' és tegyenek

egy ajáĺLást a Vpg-;e?-' L hoz,ás,ólä;;k u1ltt at foeia í-.'a"i n'tĺ' nem sztikséges olvasási

szünet.

dľ. Feľencz Orsolya
Megadja a szőtVĺjľos Tamásnak.

ĺä'"ľ.#ľ#' hogy ez egymunkaanyag, é;.ad abswdum még je'entősen isváltozhat a szöveg'

baľ nem számítanak rá, a követke'o ripň,tirés anyagai kozottígyis megtalálható lesz, és akkor

Képviselő úrnak iiśzszerint l"h"tő.;g. |u, uoíé1"*e''y"zni. A döntést a VPB hozzameg,

amelynek a jelen 1""ä6;k ko|}r r,ä,-?" i' tagsai, teľrát lesz rá'hatásuk, hogy milyen dontés

születik ebben a kéľdésben. Korábban."ldo,,t.i.tek-u Bizottság kereteinbelül, hogy azt javasoljak

majd az tnkormany zatnak, hog,. : š;'" City straté eíí"^ kapcsolatban. febľuárban éľdemi

tépések töľténjenJ, Anu,L","|nekérni a Rev8 Zľt.-t, mint a feladatľa kijeltilt szewezetét az

Önkormány zatĺak,hogy a következo śmart City ĺi'ésre _ amit ő haľom héttel előľe hozna) azaz

iövő hétľe javasolná megtaľtani - * 
"l"p:ĺn 

a uue1rendszeľ alapjźn, amit egyrésú. iÍt a

Bizottságon végigtargyaltak, il|ew9 ĺ'ĺ,u* ĺ' lefektettek, egy kiíľási .{ervezetet 
készítsen ę|.Ez

még nem i"l"ĺteilł-aÁ,hogy kiírá'ä"""*' a|áírásrat"ruřue'-ĺfé|e szqzőđés, csak pusztán

formailag ĺogu tu,tur-Lĺ,"ńog, mire,szářríthatnak, ezt nyilván szeĺętnék vé'eményezni, illetve

ajttĺ|arlíe'fogadasra '.vĺugu.uu'ĺia,,.už^őr "Hivatal 
dolga, hogy milyen foľmában töľténik meg'

de azokkal a saľokpontokkal, amelyeket a Rév8 z,,. i eltui"l. elmondottak a|apjtn lefektet.

Másik tésze,hogy a kö1tségveté'đ.;;ň"á" meq ke|' ta'álni ań a fo*ást, ami a feladatot

biĺosítani fog;u.',ntuen érJeme, l;;; 
^"gy"z.l;i,, 

tekintettel aľra, hogy márciusban lesz a

következő képviselő-tęstiileti ues, J" uaoí, esetben lehet más lehetőség is' hiszen nincs szó

hatalmas osszegekĺől, de ha ,,"*, uřl.ä, ,,yĺiua,, "o1J 
ľe"yében.ke'' đonteni. Felkéľi Elnök

asszoný, t,ogy u.i*ä..ul l.up","l"t";;"'Ĺeszéléseket menádzse'je le a Hivatalon belül. Ana

tenne javaslatot, hogy jovő ľ."1tartsanak 
iilést - erľől talán nem szĹikséges külön szavazrĹ,

Elnök asszony jogkÓrében eldtĺntheti _, trogy ne csússzanak ki a februári határidőbő|. Ez ú

ie'entené, ľ,ogy'ílu*ikor a,,ya, 
"t".1e,; 

,"ń egy olyan Smart City stratégiájuk, ami egyľészt

i*tu.^u,,a a keľiilet sajátosságait-,'*ĺ.,e,"t \ó.:Y munka á11 mögötte, és a táľsada'mi

e'fogadottsĺgat,,á.,o"io .",,d"^eňy"ŕ, "*"iy"Ĺ"' \oľábĹan 
több bizottsági tag is említett, szintén

meg tudnak vat.ósulni. Taľsada'm*iwu |ěsz a Smaľt City Józsefuaľosban. Lakossági 
'u*Ti'

néven keriilt korábban említésre. 
.

il'ľ:lruĺ,äř:Y':" 91.tuđja 
d!lnte1,'ľ*lľ'ľ:::-::::ľ::ľ:lkä1ä xiä'?:ľi:#?1"

VPB ülés 13:00 óľától lesz, viszont ha 
_mźr 

szeretknek egy tám9gajó ajanlást tenni erľe

vonatkozóan, akkoľ az ülést 
"lo," 

l."tt t,o zĺí !2:O0 i;á,;, "":ey 
l1:0đ óráľa. Megadja a szőt

Aijegyzóu.."ony,'ut.. Meg tudjak tenni most azajáril;ást?

ľ': ä:J'Ti'':ľäälŁ'" jut a Bizottság, hogy'a szerzoďéstelfogadásra tudja javasolni, akkoĺez

ki van pipáIva. A többirőlpeđig "Ri;,-Zrt.-í"l 
t"ĺ ľonżoltanĺ,"meĺt ők a munkaanyagkészítőí.



dr. Feľencz Orso|ya
Megadja a szótKomassy Ákosnak.

Komássy Ákos

ľ'tr"il1Tí:'J.ĺä:T,Tffl:Ęĺ'j"áffiä-,#1kerdése. Kinekvan szüksége eĺTe apapína?

dľ. Feľencz Oľsolva
Mindkét felnek fontos.

5omássy Ákos
Ugy gondolja, hogyha komolyan veszik azt' hogy ,?::,'onkoľmány zaÍnakegy Smaľt CityIdeiglenes Bizotts{ga, akkor í" l.gy",,"k rĺiĹejes.ek. in l,.lyu.n egy šzámítőgépes koľrektuľátkapott. Most akkoil.., taftď;;;nn"l. upupi,.,ul.l ługy 

",.csak egy pro formapapír, hogylegyen valami? 
ĘŁ"-ey "o"p.onim -"gauäpääu" Ĺo, - 'ot"* anyzattal'akkor annak úsvisát kell mennie a VPB-n. NJ- i' J'tĺ, ľ,o[ý äĺ.or.äůäl""l. ug,-g",łä,, hogyha megköňekegy ilyen egytittműkĺidési megállapodáśt, .kk"; ;*"r. u :o.gi.řä^.ii"ä"nségek kipipáIásántúlmenően akkor van éľtelm",.ľ,ogýł,u.."T 

Đ..,jgiggo,,aoit-tartafuł.Nem a foľmai jogirendelkezésekľe gondol, hanem egy rtlvid lětasarZ annak, hogy miről fog szólni 
"ž *

egyiittmtĺködés. Most nem tudta tlqý atolva..'ĺ, ľ,oď*eg tudja iě,ni in', hogybenne van-e'vagy sem. Hogyha van egy erľě szakosodott ĚLáft"águ ; Ö"k;"" ányzatnak, és az oméľlegelésrik néIkül a jövő hři"" *á:a'i'v1nä;"d;"ä, ez egészenabszurd. Mindenkép pen azÍ,
javasolja, hogy legaiauu *- - eljłárási ;";#" *övessék, hogy az egyrittműködési
T;::;::::i;:,,,,łľ,,]ł.Í 

jő' érti, ul.ł;. "' "-Ĺ;;il; Tudásközi ont?,e",e,ol rendben van _

dľ. tr'eľencz Orsolva
Megadja a szőtRab luditnak.

Rab JudÍt
Múlt hét pénteken volt náluk a Rév8 Zrt. konzu|táini akiírásľól, illetve a szerződésről. Akkorátadtál<, hogy a Jogi osztály* .gi kifogást ,"lii, ü"*., hogy ezegy ingyenes tartalmúszerződés, tehéú az összes kańrozaí fizetéłre;ň.k;;'é;; é,t.,?ił ;;;,":o arésztkihuzattak.Ezen tulmenően nem módosult a szetlő!és, 

"gi^; maradt a tarta|ma. ok a részükremegkĺildĺĺtt stľatégiai munkaanyagák{ értékeŔ,;í.t." 
,.:,o.,.",',,"k u iizouságitiléseken,továbbá egyéb olľ1n e-seményeklĺ]' arnboliaou"',-e,t..iiiot", a teruiđ eJsžeretnet, hogy részt

;ř:ää:- 
rajta, mint Lechner ľ.'ja't.ĺ'pont. Tehát 

"' n"- váitozott az egyhónappal ezelőtti

dľ. tr'eľencz Orso|va
Megadja a szőtKomássy Ákosnak.

Komássy Ákos
Félreéľtés ne essék, rendkívĺĺl ĺjnil annak , ha a Lechner Tudásközpont és az onkoľm źnyzatktizött van egy jó együttműkĺĺdés. Ahho z, amit az eti5bbiimondott, u|,ho,semmifele szerződéstenincs sztikség. Szeretettel váľják u Ĺ""ľ,oo Tudá;řö'pont képviselői' 

'áĺmikoľ, 
ingyenes,báľmilyen hozzájárulást tudnak-tell i - a-'"káj"kň;:.ő,u, l,ogyľ,u k;;;";;.gállapodást, deúgy gondo|ja, ha egys,zeÍ már megkĺĺtik, akkor - ",iäř^"e u iia*,il;; 

"gy 
tisztességgelvégiggondolt, végigtárgyalt tartilma. -. n"* tuc|ja,- lehet, hogy varr _, és ezt e|sőként azonkormĺínyzat részérőI,-nee uká, ui..ho". ľ"áá,í.ĺä*t részétetörténő megküldés előtt. az



SCIB fogadja e|, tárgyalja meg. Más kéľdés, hogy közjogilag egy nonpľoÍit kft., és az
onkormányzat kozotti megállapodásról kell majd döntenie a Yfuosgazdátkodási és Pénzügyi
Bizottságnak. An. az eIjárástendet javasolja, hogy legyen módjuk eń"végig1arni.

dr. Ferencz Orsolya
Megadja a szőt Vörös Tamásnak.

Vtirtis Tamás
Csodálkozik, hogy Képviselő úľ ilyen lendületesen magyaráz egy olyan dologról, amit az e|ozó
bízottsági ülésen megbeszéltek, és nem emlékszikrá', hogy akkor bĺĺrmifele kifogása lett volna.
Aľról nem beszélve, hogy részéró||ehet az SCIB ülése 11:00 órakoĺ, oda be lehet ezthozni.
Dönteni akkor sem tudnak róla, mert dĺinteni a VPB jogosult. Nyilvan nem fog olyat elfogadni,
amire ok azt mondjĺák, hogy nem megfelelő. Tekintettel az együttmtĺködés tarta|máľa, eú"
fuľcsállaná. Ahogy azt Képviselő ur is tuđja, a bizottsttgi ülések ugyan nyilvánosak, de azért
hogyha külcĺnbĺiző szervezetek közĺjtt egyĺittműködési megállapodás vaÍI, az nem azétt szĹiletik,
mert ne talźikozhatnĺínak a tagsai egy kávéra baľhol. A világ úgy műk<idik, hogy ezeknek
valamilyen keretrendszeľt szoktak adni. Képviselő úr 2010 óta képviselő, ęz idő a|att
hozzászo|<hatott volna allhoz, hogy ilyen dolgok megfogalmazodnak. Az az étzése, mintha az
előző bizotÍsági iilésen nem lett volna jelen, pedig ő hatźlrozottan emlékszik, hogy ott volt, és
ebben megállapodtak. Ez a megállapodás egyébként alapvetően semmifele komoly
kötelezettséggel nem jáľ egyik féI számára sem. Pusztán abba az írźnyba kötelezik el magukat,
hogy az a szetvezet, amely Magyaĺországoĺ a Smaľt City kérdésével intézményesítetten
foglalkozik, az onkotmányzat Smart City Ideiglenes Bizottságźnak munkáját segíti. AZt
gondolja, hogy ez erről szól, nem másról. Nem érti,. hogy ez i|yen felfokozott indulatokat hogy
tud kiváltani, de lehet' hogy ez véľpezsdítő dolog. Ugy gondolja, hogy a kcivetkező Smart City
iilésľe a véglegesnek szźntvá|tozatottájékoztatás végett be lehet mutatni' tudnak róla dönteni, de
a végső szőt a VPB fogja kimondani, amelynek Képviselő ur is tagja, aggáIyait ott el tudja
mondani. olvassák eI ezt amegáIlapodást' és ha Képviselő ur bármilyen neuralgikus pontot talál,
akkoľ aú, még a munkafolyamat során tudja jelezni, hogy a következő hétre egy mindenki á|ta|
elfogadott, makulátlan szerződés keľülhessen elfogadásra.

dľ. Feľencz oľsolya
Megađja aszőt Rab Juditnak.

Rab Judit
Annyit szeľetne hozzátenrĺi, hogy szfüség van ilyen megállapodásra, meľt az, hogy ők ingyen
dolgoznak, az szakértói munkaóľát jelent, amelyet az óket ťĺnanszírozó Minisztérium fizet ki.
FeléjĹik pedig be kell mutatniuk, hogy nem malmoztak, hanem egy együttműkddési
megállapodts a|apjźn munkát végeztek a keľiiletnek. EZt minden vĺĺrossal, és településsel meg
fogjak kötni, aki szakmai tanácsadást kér tőliik.

dr. Feľencz orsolya
orül, hogy tisztáződott alnelyzet. Megadja a szőt A|jegyző asszonynak.

dľ. Kovács Gabriella
Képviselő úr nem volt itt az ülés elején, amikor azhangzott el, hogy a Rév 8 Zrt. és a Lechner
Tudásközpont gyakorlatilag már megegyeńek a szeruőđés részleteiben, és eddig úgy túnik, hogy
ezt jovő héten nýjtják be végleges foľmában. Kĺjzben e|hangzott,hogy ez egyszeru megítélésű
dolog, ezt most is el tudnák fogadni.



dľ. Ferencz Orsolya
Megadja a szőt Jakabfu Tamásnak.

Jakabff Tamás
Rab Judit akkor el is mondta, hogy erľe miért van szĹikség, volt mér ró|a sző. Űgy gondolja,
hogyha az onkoľményzatrészére nem is sziikséges, akkor sem áľt, teljesen logikuš, hogy m"g
kell kĺitni egy szeruódést a két fél kĺjzott. Köszcini, hogy erľe van lehótőségtik_. Ame'-ýiu"" ä
tervezetet egy héttel ezellĺtt elküldték volna részükre, akkoľ Komássy Képviselo úr sem került
volna bele ebbe a szituációba. Belepillantva az anyagba latnĺůk täll, hogy jelentősen
szeryezettebbé kell tenniük a munkájukat, mert előszöľ is, hogyha egy írásbe1i ňunĹaanyagot
véleményez a Lechner Tudásk<izpont, akkor ar. idejében el kell ktildeňi részükľe. Ez azt3eleňtĺ,
hogy nekik még korábban kęll ezeket látniuk, még jobban fel kell pörgetnifü u u"l'o
kommunikációjukat, pláne akkor, hogyha komolyan gondolják, hogy februárbarl ttirténjen
valami. Ezt továbbra sem Iátja másképp megoldhatónak, mintňogy tényleg rendesen
kommunikálnak egymással az ülések kĺjzött is, ľeméli ez így lesz. A Ĺéchne' Tudáskĺizpont
formális munkája ezeknek az anyagoknak a véleményezése |esz, a szerzodés szeľint. Azt
javasolja, hogy minél korábbi szakaszban kommunikźijanak, és do|gozzanak egyiitt _ Ílgy |átja
Vörĺjs Képviselő úr nem ért ezze| egyet _ mind aHivata|munkatársaival' mind a Rév8 Ž,t,-,ěl.
és a Lechner Tudásközponttal.

dr. Ferencz Orsolya
Jakabs Képviselő in hozzásző|źsara szeretne ľeagálni. Nem érzi úgy, hogy eddigi munkájuk ne
lett volna eléggé ütemezve, beleéľtve azt, hogy épp most döntötték 

"1' 
ľ'ogy jĺivő héten is

üléseznek. Jövő héten pedig reményeik szerint mtr a kiíľás tervezetéről tudnak véleméný
mondéni, úgy gondolju, ł'ogy ennek semmilyen akađá|ya nem volt, és a jövőben sem lesz.
Megadja a szőt Komássy Ákosnak.

Komássy Ákos
E|nézést kér mindenkitől, akit esetleg megbántott a hozzászőlásával, nem volt személyeskedő
célja. Köszĺjni a Lechner Tudásközpoĺt tájékoztatźsźú aľľól, hogy miéľt szfüséges egy ilyen
megállapodás. Taľtalmilag tökéletesen egyet&t a megállapodással, és optimálisnak tmjá-ceijaiu.
elérése szempontjából. Hozzáteszi, hogy véleménye szerint sokka] tĺibbet & egy iĺyen
megállapodás, hogyha nem egy de jure sziikséges papínól van sző, amivel kipipáĺńak ágy
jogtechnikai szfüségletet, hanem ad absurdum benne foglaltatnak a megáI|apoäa't*, uu!ý
annak mellékletében - adott esętben a Bizottság prioritáslistźýa a|apján _ azok-az előrę látható
pĺojektek, konkrét feladatok, amelyek az elvégzésében a Lechneľ Tudásközpont, és az
onkormányzat ebben az egészen konkľétan behařrírolt, szrĺk fél éves időszakban esetlegęsen
egyiitt tud műkĺjđni.

dľ. Ferencz Orsolya
Enől fognak dönteni jövő héten. Amit Képviselő úľ kér' az most készül aHivata|részérő|,tehźú
az a páIyézati kiírás, ami a stratégiai cselekvési terv elkészítéséről fog szólni. Ennek Szoros
nyomon követésével, és monitoľozásával is |esz dolguk. Éppen arról beszéltek, hogy
valószínűleg az e|kovetkezendő fel évben hetente' vagy kéthetente üléseznitik kellene. Amit
Képviselő ur számon kér, most azvaÍIelőttfü. Ennek sikerľe vitelének érdekében szeretnék most
ezt a me gźilapodást megkötni.



Komássy Akos
Köszöni a pedagógiai észrevételeket. Szeretné je|ezni, hogy egy együttmúködési megállapodás
hatékonyságának kiváló vizsgá|ata, vagy megítélése tud lermi az, ha az e|érendő célok, vagy
legalább ezek egy tésze az együttmiĺködési megállapodásban tételesen rögzítésre kertil. Igy
amikor véget ét az együttmfüödési megállapodás, akkoľ át lehet tekinteni, hogy ebből mit
sikertilt ęlérni, ltliben sikeľült együttnrűködni' és ĺniben netn.

dr. Feľencz oľsolya
Ugy gondolja, hogy mindez benne van, szövegszerúen, hogy mely feladatokra kérik fel a
Lechner Tudásközpontot. Ez áItaIában a beadandó anyagaik, cselekvési teľv, stratégia e|bíráiása,
pľojektek e|bírźiására vonatkozik. Ennél taxatívabban hogyan kívanja felsorolni Képviselő úr?
Tegyen javaslatot, és akkor aztmegtudjak vitatni.

Komássy Ákos
Ezért örült volna, hogyha nem helyszíni kézbesítéssel ta|á|kozik az aÍLyaggal, készséggel
megtette volna javaslatait, ha erre lett volna módja.

dr. Ferencz Oľsolya
Szerencsére a jĺivő hétig még előttfü van egy par munkanap. Javasolja - hogyha ezze| a
Bizottság egyetéľt, márpedig van az együttmfüödési megállapodás elfogadásaĺa vonatkozőarl
érvényes, elfogadott hatźlrozablk _, hogy a Hivatal küldje meg ľésztikre a mai nap folyamán a
már elkészült szövegszerű váItoztatásokat, és mindenki, aki úgy gondolja, je|ezze

elektľonikusan, írásban e|lhez kapcsolódó váItonatási javaslatait. Ennęk megfelelően 2017.
február 9., csütörtök 12:00 őráig vég|egesíteni tudjrĺk a sz<iveget. Semmilyen pľoblémát nem lát
abban, hogy így mindenki által írasos megerősítéssel kerüljĺin a jovő hetí VPB ülésre, mint
javaslat tervezet. Vörös Képviselő úrnak volt egy felvetése a kiírással kapcsolatosan, megadja a
szőt.

Viirtis Tamás
Tehát még egyszeľ: a kiíľásról nem tudnak dönteni, csak a:ĺól, hogy milyen elbírálási
szempontok legyenek abban a szerződésbeĺ, amit egyszer majd megkötnek a stratégia
készítőjéve|. Ez aztjelenti' ha valaki még esetleg nem tette meg - szerinte elég jól felsoľolta a
Bizottság az ęImtilt időszakban, hogy miket szeľetne, a jegyzókonyvekből vissza lehet követni,
továbbá Képviselő tlr źůta| írásban is összefogla|ásra kerĹilt, némi átfedéssel, hogy mik azok a
szempontok, amelyeket figyelęmbe kell venni _, akkoľ jelezheti gondolatát, vagy olyan
szempontrendszerét, ami még nem merült fel, a Rév8 Zrt., i||etve a bizottsági tagok felé is
cimezve.

dr. Ferencz Oľsolya
Legyen a Képviselő tlt á|ta| említettek hatáľideje is f0I7. februáľ 9., csütöľtök 12:00 óra.
Szeretné kérni a Hivatal munkatiársait, hogy a kiírás szövege a jövő heti üléstikĺę egy
véglegesített foľmában kertiljön eléjĹik.

Vtirös Tamás
Részben e|hangzott, hogy onnantól kezdve, hogy ez afo|yamat elindul, valóban siĺrűbb ülésezést
szeretne kéľni ahhoz,hogy a munkát nyomon tudják kĺjvetni. A szempontrendszeľ egyik eleme,
hogy a Smaľt City ldeiglenes Bizottság a munkafolyamatot is végigköveti, és adott esetben ľészt
vesz benne. Véleménye szerint mindenki számáĺa megnyugtató nyilvĺínosságot is biztosít majd a
munka során. Ehhez nem sztikséges SZMSZ mőđositás, csak rendkívüli üléseket kell beiktatni
két rendęs ülés kĺjzé, az bővęn elegendő. Akkoľ jövő hét 11:00 órakoľ lesz a következő ülés?



(Kazbeszóĺás hallatszik.) Képviselő úr előbb említette, hogy vannak olyan észľevételei, elváľásai,
hogy szeretné látni az e|készu\t anyagoÍ., mielőtt dönt ľóla a VPB. Hogyha a VPB után ülnek,
akkoľ nem lesz ľá lehetősége. (Kĺ;zbeszólás hattatszik.)

dľ. Ferencz Orsolva
o is ĺlgy emlékszik, hogy Képviselő úr jelen volt a múltkori iilóscn. Aklĺoľ elmorrdták, lrogy
ennek az ütemterve elég feszíteÍt a\.lhoz, hogy fel éven belül elfogadott stratégiája legyěn
Józsefuárosnak, és ennek megfelelően a költségvetés átcsopoľtosításáva| a nyár végén, ,ugy-ő,,
elején tényleges beruházásokat tudjanak elkezdeni. Ennek megfelelőeÍ ezt a kiírási-meg
szeretnék tenni, lehetőleg febľuar 15-ig. Aklhoz,hogy ez megtörténjen, jĺivő héten a VPB-nek
erľe valamit mindenképpen mondania ke||. (Kazbeszólás haltatszik.) Ezért szereľte volna 11:00
órara összehívni az ülést, hogy a VPB elott még adott esetben tudjanak rajta módosítani, de
akkor most az a kéľés, hogy délután legyen.

Vtirtis Tamás
Két malomban őrölnek Képviselő únal. Egyrésń.beszélnek a Lechner Tudáskĺizpont, és az
onkoľmanyzat kozott kötendő együttmfüödési megállapodásról, másrészt egy olyan kiírásról,
ami arról dönt, hogy Józsefuaľos stratégiájźń illetően, a leendő szabnai partnerrel milyen
szempontľendszerek aIapjan szeretnék majd elvégeztetni ezt a munkát. Az együttműkĺjdési
megállapodásľól a VPB fog dĺjnteni. Hogyha erről még a VPB döntés előtt dcinteni szeretnének,
akkor érdemes a VPB tilés előtti időpontľa tenni a Bizottság ülését, utólag már nem fudnak
dönteni. A másik ľésze nem fligg a VPB-től, az azért fontos, hogy a munka, amiről beszéltek
végre érdemben el tudjon indulni, és lehetőleg a februźri határidőben el tudjon kezdődni.
Lehetőleg a hónap végére, vagy miírcius elejére legyen szerződésfü, és így elkezdődhessen a
stratégia megalkotása. Egyszer az a ptob|éma, hogy lassan haladnak, egyszer az, hogy gyorsan'
nem fudja, hogy melyik a megfelelő tempó Képviselő úrnak. Ez ĺem egy olyan vóíumenű
szöveg, mint a bretton woods-i döntés, ez egy általános megállapodás, hasonlót számta|an
szervezettęl kötöttek mĺĺr. Nem éľti, hogy ez most mitől ilyen neuľalgikus pont, tźp.dásu| az ó
munkájukat segíti, tehát legitimál, és szakmailag is segít. 2-3 o|da| az egész, tartalmilag nincs
semmilyen pénzĺjgyi vonatkozása, bármikoľ fel lehet mondani, persze nem ez a céljuk, csak
abban az esetben,ha ez valamifele ördtigi terv rész lenne, amit még nem látnak. Úgy gondolja,
hogy felesleges erről ennyit bęszélni. Hogyha majd a végleges szöveget lźńják, akkor tudnak ró1ą
dönteni.

dľ. Feľencz oľsolya
Megadja a szőt Komássy Ákosnak.

Komássy Ákos
Véleménye szeľint logikailag nem áll ĺissze a történet. Érl.rcfie, és elfogadja, hogy a többség nem
akar semmit beleírni a szerződésbe azon kíViil' ami maľ benne van. Azt is értette, nogy Éhtit<
asszony kihirdette, hogy csütĺirtĺlk délig lehet hozzá kommentárokat krildeni mindkét
dokumentumhoz. A hétfő délelőtt tartandó SCIB ülés a hétfo délutánteľtanđő VPB tiléssel így
sem, úgy sem koheľens. Javaslata, hogyha csütöľtök délig van érdemi móđosítás, alď<or aÁ
megíľja, akinek van, erről úgysem dönt a Bizottság...

dr. Feľencz oľsolya
Ne súlytalanítsfü a Bizottságot, javaslattételi joga van a Vĺĺrosgazdálkodási és Pénzügyi
Bizottság felé, ezze| ajoggal szeľetnének é|ni, ezértülnek itt.



Komássy Akos
Hogyha sürgős, hogy a VPB elfogadja, akkor fogadják el jövő héten hétfőn. Ha jól éľti, akkor
nem szándék' hogy tĺjbb mindent íľjanak a szerzódésbe' mint ami már benne van, innentől
kezdve hadd szóljon. Teljesen ft)lösleges a VPB ĺiléséhez igazitaĺí az ülésfüet.

dr. Ferencz Oľsolya
ortil, hogy konszenzusra jutottak. Tehát Képviselő úr is egyetért azza|, hogy csüttiľtökig
mindenki megteszi amagaérđemi javaslatait minđkét anyagga| kapcsolatban, amely kétaĺyaga
Lechneľ Tudáskĺizponttal kĺjtendő egyĺittmrĺködési megállapodás, illetve a kiírás. Jövő héten a
VPB dönteni tud a Lechner Tudáskozponttal való egyĹittműködésľől, a másikĺól pedig a 14:00

órakor kezdőďi5 rendkívĹili ülésfüĺjn fognak tudni vitatkozni. Megadja a szőt A|jegyző
asszonynak.

dr. Kovács Gabriella
Volt még egy téma,hogy 5 tagú legyen-e a Bizottság'vagy maľadjon 6tagu.

dľ. Ferencz oľsolya
Erľől javaslatot kellene tenniük a Képviselő-testület felé. Megadj a a szőt Vĺjľos Tamásnak.

Vtiľiis Tamás
Tekintettel arra, hogy a Bizottsźĺgot a Képviselő-testület döntése hozta |étre' ezért nem tartanźt

megfelelőnek, hogy ők javasoljanak változtatást. Inkább a fennálló állapotról kellene dontést

hozni. Vagy be kell tölteni a megüresedett helyet, vagy a stáfuszt meg kell sziintetni.

dr. Ferencz Orsolya
Erről van szó, de nekik Polgiĺrmester ur felé javaslattételi joguk van, tehát szeretnék-e azt,hogy
betcjltésre keľiiljön a hely, vagy inkább azt szerętnék, hogy 5 fővel mrĺködjön a Bizottság. Enől
kellene megfogalmazniuk egy javaslatot, amelyet Polgáľmester úľ felé terjesztenek. Feltesz egy

lehetőséget, hogy felkérik Polgáľmester urat, tekintettel aľra, hogy Képviselő ur lemondott, igy
megĹiresedett egy hely a Smart City Ideiglenes Bizottságban, hogy tegye meg a sztikséges
intézkedéseket a Bizottság \étszźlmźnak feltilvizsgálatára, és saját hatásk<jrében hozzon errőI

döntést. (Kazbeszólás hallatszik') Igen, teľmészetesen a képviselő-testiileti ülésre késziiljön
előterjesztés. Megadja a szőt Aljegyzó asszonynak.

dr. Kovács Gabriella
Az ę|(5bb elhangzot1, hogy a Bizottság azt szetetné, hogyha 5 tagú lenne aBizoÍtság, akkor erre

kelljavaslatot tenni.

dľ. Feľencz orsolya
Úgy gondolja, hogy jobb ez így, hagyják meg Polgármester úrnak a rendelkezés jogá.ŕ.

(Kozbeszólás haltatszik') Igen, a Testület dĺint, de Polgáľmester úr teszi meg a javaslatot, tehźń

felkérik Polgáľmester urat, hogy tegye meg javaslatźÍ a Képviselő-testÍ.ilet felé a Smart City
Ideiglenes Bizottság |étszámźtval kapcsolatosan. Szavazásra bocsátja az alábbi hatáĺozati
javaslatot:

A Smaľt City Ideiglenes Bizottság _ a megüresedett bizottsági tagságta való tekintettel _ felkéri
a polgármestert, hogy teľjessze a Képviselő-testĹilet ęlé a Bizottság Létszźlmával kapcsolatos
javaslatát.



Felelős: polgármester
Hattlriđő:2017 . februáľ 6.

dľ. Feľencz Oľsolya
Megállapítja, hogy a Bizottság 3 igen, 0 nem, 1 tartózkodássa| azalábbi hatáĺozatotelfosadta.

A Smaľt City Ideiglenes Bizottság _ a megtiresedettbizottsági tagságra való tekintettel - felkéri
a polgármestert, hogy terjessze a Képviselő-tęstület elé a Bizottság létszámával kapcsolatos
javaslatát.

Felelős: polgármesteľ
Határidő: f0I7. február 6.

dr. Feľencz orsolya
Megadja aszőt Jakabfy Tamásnak.

Jakabfy Tamás
Az utolsó ülésĹik óta volt egy fővárosi közgyűléSi ĺilés, és volt ezelott egy előterjesztés,
amelyben a Fővaľosi Közgýlés pćiyźzatot nyújtott be aHorizont}O2} Intelligens Váľósok és
Közösségek egyik páIyázati felhívására. Annál nem tud sokkal többet, mint ami az
e|őterjesztésben le vaniwa, mivel a Fővarosi Közgýlésben 

''nem fekszenek valami jő|,,. Az
tisńán |átszik, hogy valamilyen előkészítési folyamat zaj|ott, és a Főváros óbudát vi|asnotta
paľtnerének, aminek ő nyilván annyiľa nem örül. Abban az esetben, hogyha valaki esetleg tudna
előkésziiletben lévő fővárosi projektekről, akkoľ ęz számvęa nagyszerű lehetőség volna.
Legkcizelebb érdemes lenne egy tźtjékoztatást tenni az SCIB tészére, akźr a Lechner
Tudásközpont, akar a Rév8 Zrt., akźIÍ a Hivatal részétó|. Továbbá, hogyha eľről a konkĺét
pľojektľől van esetleg valamilyen bővebb információ , ań. szívesen meghall gatná.

dľ. Feľencz orsolya
Felkéri a RévS Zrt.-t' hogy a jĺĺvőben legyen szíves nyomon követni apá|yazati lehetőségeket a
Fővĺíľos vonatkozásában. Nyilvĺín a Lechner Tuđásközpoĺt bármikor a Rév8 Zrt. rende|kezésérę
á|I az információkkal. Ennek a konkĺét pá|yázatnak a taľtalmát, illetve a résztęvőkęt, va|arĺint az
érintett feladatokat, területeket is nézzék meg, hogy miről van szó. Van-e még további kérdés?
Nincs. A Smaľt City Ideiglęnes Bizottság következő tilését jcivő héten hétfőn, 14:00 fuźrahívná'
össze' amennyiben Komássy Képviselő rirnak nincs más javas|ata. (KÓzbeszólás hallatszik')
Tehát arról volt szó, hogy csütörtĺjkĺjn 12 őráíg írásban minősítik a két javaslat-tervęzetet, és
ennek megfelelően megy be az előterjesztés a VPB-ľe. A kĺivetkezo bizottsági tilésen apá|yazati
kiírásról kell majd dtinteniiik. A VPB-ľe előterjesztendő anyag vonatkozásábantęhéúmĺír nincs
döntenivalója a Bizottságnak, ezze| kapcsolatban mindenki csütcirtĺik 12 őráig írásban
nyilatkozik. Tehát a következő ülés 20117. február 13-án,74 őrakot kerül megtartásra, a 300-as
tárgyalőbarl. Külön köszöni a Lechneľ Tudáskĺizpontnak' hogy még így, szerzőďés nélkül is részt
vesznek a munkában' ľeméli, hogy nem ment el a kedvfü tőle. A Bizottság ülését |4 őra 49
perckor bezźnja.

$t. ,Ŕrc.-..-- 
oM.-\

dľ. Feľencz Oľsolya
az ldeig|enes Bizottság elnöke

K. m. f.
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A jegyzőkonyv az Motv-ben foglalt ľendelkezéseknek megfelel, és

Bizottsás 2011. február 6-i ülésén elhanszottakat hitelesen tanúsítia.
a Smart City Ideiglenes
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